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اقتصاد 14
جلسه رسیدگی به اتهامات محمودرضا خاوری با حضور نماینده دادستان دیروز برگزار شد. به گزارش مهر، صبح دیروز جلسه رسیدگی به اتهامات محمود رضا خاوری 
برگزار شد. در ابتدای این جلسه نماینده دادستان کیفرخواست صادرشده برای وی را قرائت کرد. در این کیفرخواست اخلال در نظام اقتصادی،پولی و بانکی به عنوان 
اتهام اصلی خاوری مطرح شد. خاوری که پیشتر مدیر عامل بانک ملی ایران بود، بعد از ماجرای فساد سه هزار میلیاردی، در آغازین روزهای پاییز ۹۰ به کشور کانادا گریخت. 

 کیفرخواست خاوری 
با برگزاری دادگاه غیابی قرائت شد 

چهارشنبه  اول آذر 1396 .3 ربیع الاول  1439.شماره 19689

...مسکن
گردش انتقاد دولتی ها از طرح، به 

پیمانکاران مسکن مهر 

سخنگوی دولت: انتقاد دولت به مسکن مهر، 
به پیمانکار بر می گردد و نه دولت قبل 

هادی محمدی، محمد حقگو - با گذشت بیش از یک 
هفته از زلزله کرمانشاه، بحث ها و حواشی درباره بخش 
مسکن و به خصوص مسکن مهر مناطق زلزله زده ادامه 
دارد. دیروز سخنگوی دولت، ضمن دفاع از مواضع رئیس 
جمهور در خصوص مسکن مهر مناطق زلزله زده، اظهار 
کرد: انتقاد دولت به مسکن مهر، به پیمانکار بر می گردد 

و نه دولت قبل. 
به گزارش خراسان، سخنگوی دولت دیروز و در نشست 
خبری هفتگی خود درخصوص انتقادها از جهانگیری 
گفت: وقتی به سرپل ذهــاب می روید و ساختمان های 
با  را  ــا  و آن ه مــهــر را می بینید  تــخــریــب شـــده مسکن 
مسئول  هر  می کنید،  مقایسه  شخصی  ساختمان های 
دلسوزی این سوال را مطرح می کند که چرا این اتفاق 
افتاده است. میلیون ها نفر از مردم عزیز ما در این مسکن ها 
زندگی می کنند و ما باید حواس مان باشد. مسلما برای هر 
دلسوزی این سوال پیش می آید که چرا مسکن مهر این 
گونه تخریب شد؟ البته همه مسکن های مهر سراسر کشور 
را یک پیمانکار نساخته است و نمی توانیم بگوییم که مسکن 
مهر سراسر کشور مشکل دارد. نباید برای مردم احساس 
ناامنی ایجاد کنیم، ولی باید مسکن مهر بازبینی شود. 
موضع رئیس جمهور به حق و به جا بود و نباید هر انتقادی 
که دولت می کند برچسب سیاسی بخورد و تخطئه شود. 
نوبخت با بیان این که انتقاد دولت به پیمانکار بر می گردد 
نه دولت قبلی، خاطر نشان کرد: اگر این انتقاد مطرح نمی 
شود در واقع به معنای آسان گذشتن دولت از این موضوع 

مهم است. البته این انتقاد سیاسی نبود.

آخوندی: قضاوت یکسان درباره طرح بزرگ مسکن 	 
مهر، منصفانه نیست

در این حال عباس آخوندی وزیر راه و شهرسازی در گفت 
وگو با هفته نامه حمل و نقل با انتقاد از کیفیت مسکن 
مهر، اظهار کرد: وقتی در ساخت مسکن مهر تأکید بر یک 
سقف قیمتی مشخص باشد، طبیعتاً امکان رقابت ایجاد 
نمی شود و برخی از سازندگان واقعی به دلیل نداشتن 
صرفه اقتصادی وارد کار نمی شوند. آن هایی هم که با یک 
قیمت غیررقابتی وارد می شوند، از پایداری بنا می زنند. 
چون وقتی قیمت در بازار متری ۴۵۰ هزار تومان است و 
قیمت ۳۰۰ هزار تومان تعیین می شود، برای آن که سود 
حاصل شود، باید از نما، خدمات فنی ساختمان، آسانسور 
و... کم شود تا پروژه برای مشارکت کننده بازدهی داشته 

باشد.
به گزارش تسنیم وی افزود: مسکن کالای همگن نیست و 
پروژه مسکن مهر نیز همین گونه است، چون مورد به مورد 
فرق دارد. مسکن مهر ۲۵۰ طرح است که ۲۵۰ سازنده 
دارد. نمی توان گفت همه این طرح ها مثل هم هستند. 
واقعیت این است که درباره یک طرح بزرگ که سازندگان 

متعددی دارد، قضاوت یکسان به انصاف نزدیک نیست.  
آخوندی در خصوص میزان خسارات وارده به واحدهای 
مسکن مهر در زلزله کرمانشاه اظهار کرد: در سر پل ذهاب، 
۵۶۰ واحد آسیب  دیده که به نظر می رسد هر واحد ۳۰ 
میلیون تومان آسیب  دیده است. در اسلام آباد هم دو بلوک 
آسیب  دیده که خوشبختانه خالی از سکنه بوده است. هم 
اکنون در حال برآورد هستیم تا ان شاءا... در اولین فرصت 

کار بازسازی آغاز شود.
از سوی دیگر، رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس، در گفت 
وگو با ایسنا،  به گزارش این کمیسیون از مسکن مهر اشاره 
و اظهار کرد: در گزارش کمیسیون اصل ۹۰ درباره مسکن 
مهر، یکی از نقاط ضعفی که در برخی مجموعه ها وجود 
داشت این بود که برخی پیمانکاران دست دوم و سوم بودند 
و برای این که کارشان اقتصادی شود از کیفیت کاسته 
بودند. این موضوع در گزارش آمده بود و ما آن را متذکر 

شده بودیم.

 شاخص

برترین شرکت های ارائه دهنده خدمات 
پرداخت 

آمارهای بانک مرکزی از عملکرد شرکت های ارائه 
دهنده خدمات پرداخت نشان می دهد که در مهرماه، 
شرکت آسان پرداخت پرشین با سهم ۳۹ درصدی 
پرداخت  شرکت  موبایلی،  هــای  تراکنش  تعداد  از 
از تعداد  ۲۹ درصــدی  با سهم  الکترونیک سامان 
تراکنش هــای ابــزار پذیرش اینترنتی و شرکت به 
پرداخت ملت با سهم ۲۴ درصدی از تعداد تراکنش 
های کارتخوان فروشگاهی، بیشترین سهم از کل تعداد 
تراکنش های مبتنی بر کارت های بانکی، در حوزه های 

یادشده را به خود اختصاص داده اند. 

دبیر ستاد تنظیم بازار از اعمال افزایش حداکثر 1۵ 
درصــدی قیمت نان، طبق برنامه و از ابتدای آذرماه 
امسال خبر داد. با این حال، فاضلی رئیس اتاق اصناف 
ایران که باید کار تعیین قیمت نان را در استان تهران 
انجام دهد، موعد افزایش قیمت نان در تهران را ابتدای 
هفته آینده اعلام کرد. در همین حال تا زمان تنظیم خبر 
)ساعت 18 روز سه شنبه( خبری درباره تغییر قیمت نان 

در مشهد اعلام نشده است.
به گزارش فارس، محسن بهرامی ارض اقدس، دبیر 
ستاد تنظیم بازار گفت: افزایش حداکثر 1۵ درصدی 
قیمت نــان از اول آذرمــاه )امـــروز( اجرایی می شود. 
بر اســاس سخنان وی افزایش قیمت نــان تاثیری بر 
قیمت آرد نخواهد داشت، به طوری که این نرخ برای 
نانوایی های سنتی همان ۶۶۰ تومان سابق و برای 

نانوایی های صنعتی ۹۰۰ تومان خواهد بود.
بهرامی در عین حال افزود: بحث یکسان سازی نرخ آرد 
با تصویب طرح جامع گندم، آرد و نان در کارگروه ملی 
گندم، آرد و نان در دست بررسی و در حال نهایی شدن 

است که بعد از تصویب دولت اجرایی می شود.
ــازار در پاسخ به ایــن ســوال که از  دبیر ستاد تنظیم ب
امروز نان با چه نرخی عرضه خواهد شد؟ گفت: نرخ 
مصوب نان از ابتدای آذر در اختیار شوراهای آرد و نان و 
استانداران سراسر کشور است و در استان ها متناسب با 
رویکرد مصرفی نان، تعیین قیمت به استاندارها سپرده 
شده و در تهران هم شورای اصناف کشور با هماهنگی 

اتحادیه ها این افزایش نرخ را انجام می دهند.
بهرامی ارض اقدس با بیان این که سهم نان در سبد 
هزینه دهک های پایین درآمــدی بیشتر بــوده است 
و با این افزایش قیمت، هزینه این خانوارها بیشتر 

افزایش می یابد، افــزود: دولت می تواند با سیاست 
های جبرانی، افزایش قیمت نان را برای این دهک 
ها جبران کند. وی با تاکید بر ضرورت واقعی سازی 
نان  مــصــوب  قیمت  گــفــت:  و  زد  مثالی  ــان  ن قیمت 
سنگک در سه سال گذشته 8۲۰ تومان تعیین شد 
ولی هم اکنون به بهانه های مختلف کمتر از 1۵۰۰ 
تومان عرضه نمی شود، بنابراین ما با این تصمیم باید 

به گونه ای نرخ نان را واقعی  کنیم.
در این حال رئیس اتاق اصناف که طبق مصوبه ستاد 
تنظیم بازار، مسئولیت تعیین قیمت نان در تهران را بر 
عهده دارد، از احتمال اعلام قیمت مصوب نان سنتی تا 

۴8 ساعت آینده خبر داد. 
فاضلی دیروز گفت: دبیر ستاد تنظیم بازار صورت جلسه 
افزایش قیمت نان را به اتاق اصناف ایران و به شخص 
بنده اعلام کرده اند اما من به عنوان رئیس اتاق اصناف 
ایران باید با توجه به وزن چانه، قیمت چهار نان سنتی 
یعنی سنگک، بربری، تافتون و لواش را اعلام کنم. 
وی افزود: ممکن است وزن چانه نان سنتی درصدی 

اضافه شود.

در حالی که کمتر از یک ماه از امضای قرارداد صادرات گاز 
به صورت ال ان جی، بین شرکت نفت و شرکتی ایرانی-
نروژی IFLNG می گذرد، موج انتقادات به شرایط این 
قرارداد، نوع و قیمت گاز تحویلی و رعایت نکردن الزامات 
حقوقی لازم برای بستن یک قرارداد ۲۰ ساله، به اوج خود 
رسیده است و برخی حتی، درباره تکرار کرسنت هشدار 
دادند. آخرین واکنش نیز مربوط به احمد توکلی بوده که 
با تشریح ایرادات این قــرارداد، خواستار توقف فوری آن 

شده است.
سوم آبان ماه امسال بود که روابط عمومی شرکت ملی 
نفت ایران از امضای نخستین قرارداد فروش گاز طبیعی 
برای تولید گاز مایع شده، مابین شرکت ملی نفت ایران و 
شرکت IFLNG )تحت مالکیت شرکت پالایش گاز خارگ 
و شرکت نروژی Hemla( خبر داد. بر این اساس قرار شد 
دو طرف طی سه ماه اقدامات لازم برای نافذ شدن این 
قرارداد ۲۰ ساله فروش گاز طبیعی را انجام دهند تا روزانه 
۲.۳ میلیون مترمکعب گاز از پالایشگاه هفتم گازی پارس 
جنوبی )که گاز تولیدی آن شیرین است(، تحویل شرکت 

ایرانی-نروژی شود.
اما خیلی زود صدای انتقادات بلند شد. قیمت هشت تا 
1۰ سنتی گاز در این قرارداد، مهم ترین محور انتقادات 
بود؛ قیمتی که در مقایسه با قیمت گاز صادراتی به ترکیه 
و حتی از هزینه تمام شده 1۵ سنتی تولید هر مترمکعب 
گاز، کمتر است. برخی نیز اشکال گرفتند که چرا گاز 
فرآوری شده و شیرین به این مجتمع داده می شود در 
حالی که می توان گازهای ترش همراه را که سوزانده می 
شود به این منظور اختصاص داد. همچنین حضور برخی 
افــراد از جمله یکی از روســای اسبق کمیسیون انرژی 
مجلس در این شرکت ایرانی - نروژی و نقشی که گفته 

می شود وی در قرارداد کرسنت داشته، از دیگر موارد 
انتقادی این قرارداد است.

وزیر نفت اما در پاسخ اعلام کرد که قیمت گاز در این قرارداد 
کمتر از قیمت گاز تحویلی به پتروشیمی ها نیست اما پایین 
تر بودن نرخ نسبت به نرخ صادرات به ترکیه را پذیرفت و 
توضیح داد: اگر بخواهیم گاز را به قیمت گاز صادراتی به 
ترکیه به دیگر مناطق بفروشیم، باید دختر خود را بدون 
شوهر در خانه نگه داریم!اما این توضیحات برای منتقدان 
کافی نبود. دیــروز احمد توکلی، رئیس سازمان مردم 
نهاد دیده بان شفافیت و عدالت ضمن برشمردن دو ایراد 
حقوقی این قرارداد )تعیین نرخ گاز صادراتی بر اساس 
ضوابط تعیین نرخ برای صنایع داخلی و نگرفتن تاییدیه 
هیئت وزیران، با توجه به این که این قرارداد بیشتر از پنج 
ساله بوده و طبق قانون "قرارداد مهم نفتی" تلقی می شود(، 
این قرارداد را غیرقانونی دانسته است. توکلی همچنین 
قیمت گاز تحویلی به این شرکت را نصف قرارداد ترکیه 
دانسته و تاکید کرده است که به جای صادرات این چنینی 
می توان به تزریق گاز به میادین نفتی پرداخت که هم اکنون 

بسیار عقب تر از برنامه هاست و منافع بیشتری هم دارد.

...بازار خبر
رشد ۸ درصدی مصرف بنزین نسبت به سال 

گذشته
ایسنا- میانگین مصرف بنزین ایــران از 
ابتدای امسال تا ۲8 آبان ماه 81 میلیون 
لیتر در روز بوده که نسبت به مدت مشابه 
سال قبل 8 درصد رشد داشته است. طبق 
آمارهای شرکت ملی پالایش و پخش فــراورده های نفتی، 
میانگین مصرف بنزین کشور در شش ماهه نخست سال 
81.7 میلیون لیتر بوده است که نسبت به آمار شش ماهه سال 
گذشته 8.۳ درصد رشد داشته است .از نظر حجمی بیش از 
1۵ میلیارد و 1۹۶ میلیون لیتر بنزین در شش ماهه نخست 

سال 1۳۹۶ مصرف شده است.

طلای جهانی دوباره در مدار صعودی

فارس- قیمت طلا در بازارهای جهانی که 
چند روزی کاهشی بود، دیروز با بیش از سه 
دلار افزایش 1۲8۰.۲1 دلار فروخته شد. 
بـــه گــــــزارش رویــــتــــرز، درحـــالـــی کـــه 
سرمایه گذاران منتظر نتایج نشست فدرال رزرو هستند تا 
سرنخ هایی درباره چشم انداز احتمال افزایش نرخ بهره بیابند، 
قیمت طلا امروز افزایش یافت. افزایش نرخ بهره، ارزش دلار 
و اوراق قرضه را بــالا می برد و قیمت طلا را تحت فشار 

می گذارد.

واردات برنج از اول آذر آزاد شد

فارس-  با پایان یافتن فصل برداشت شالی 
برنج در کشور، واردات برنج طبق بخشنامه 
جدید دولت از اول آذر ۹۶ آزاد می شود و تا 
پایان تیرماه 1۳۹7 ادامه خواهد داشت. 
حقوق ورودی برنج نیز بر اساس مصوبه دولت، ۲۶ درصد 

تعیین شده است.

...اخبار
رئیس کنفدراسیون صادرات: افغانستان چند 

برابر ترکیه به صادرات ما تعرفه می بندد 

ــادرات ایــران با  حسین بردبار: رئیس کنفدراسیون ص
اشاره به پیوستن اخیر افغانستان به سازمان تجارت جهانی 
گفت: بعد از پیوستن افغانستان به wto فهمیدیم تعرفه ای 
که برای کالاهای ایران اعمال می کنند نسبت به ترک ها 
چندبرابر است که برای صادرکنندگان مشکل شده است.

به گزارش خراسان، محمد لاهوتی در نشست هم اندیشی 
بررسی چالش های صادراتی کالاهای کشاورزی بابیان 
این که کشور چین توانسته است مشکلات ناشی از مسئله 
تعرفه های جهانی را با اعمال تعرفه های ترجیحی حل کند، 
افزود: ما باید قبل از این که بازارها را از دست بدهیم شرایط 
را پیش بینی کنیم و دولت باید اعمال تعرفه های ترجیحی را 
مدنظر داشته باشد.وی از مسئولان سازمان توسعه  تجارت 
خواست تا این مسئله را بررسی کنند و ادامــه داد: الان 
شرایط به گونه ای شده است که خیلی راحت محصولات 

ایران را در رقابت با دیگر کشورها کنار می گذارند.
معاون دفتر توسعه صادرات محصولات کشاورزی وزارت 
جهاد کشاورزی نیز در این جلسه با انتقاد از این که تشکل 
های تخصصی صادراتی در کشور نداریم از کنفدراسیون 
صادرات خواست تا مسئولیت سامان دهی این گونه تشکل 
ها را به عهده بگیرد و افزود:متاسفانه گاهی شاهد هستیم 
بعضی افراد با داشتن یک کارت بازرگانی از قیر تا ماهی 
صادر می کنند و بازارهای صادراتی را در آن طرف مرزها و 

برای صادرکنندگان ایرانی خراب می کنند.

صداوسیما به دنبال انتشار اوراق بورسی

ایرنا- مدیرعامل شرکت فرابورس ایران 
اعلام کرد: صدا و سیما برای تبلیغات خود 
درخواست انتشار صکوک منفعت را به 

سازمان بورس ارسال کرده است.

...واردات 
اصلاحیه ثبت سفارش واردات خودرو همچنان در دولت 

وزیر صنعت اعلام کرد که  اصلاحیه ثبت سفارش واردات خودرو همچنان 
در دولت است. گفتنی است برخی منابع خبری از بلاتکلیفی 1۰ هزار 
خودروی وارداتی در گمرک به دلیل تعیین تکلیف نشدن این اصلاحیه 
خبر داده اند. به گزارش مهر، محمد شریعتمداری با اشاره به این که مشکل 
صنایع نبود بازار است، افزود: تسخیر بازارهای بین المللی نیازمند این 
است که کیفیت محصولات تولیدی و عرضه شده بالا رود، چراکه درغیر 
این صورت نمی توان در بازارهای بین المللی سهم داشت؛ علاوه بر این 
باید به نوسازی صنعت و معدن توجه شود. وی این را هم گفت که اصلاحیه 
ثبت سفارش واردات خودرو همچنان در دولت است و تصویب نشده است.

...ارز 
انتقاد از یارانه ارزی برای سفر ۴۰۰ هزار نفر به آنتالیا! 

رئیس اتاق بازرگانی تهران اظهار کرد: در شش ماهه اول امسال، ۴۰۰ 
هزار نفر به آنتالیا سفر کرده اند که سوبسید آن از سوی دولت ایران داده 
شده ؛ چراکه قیمت لیر بسیار پایین است؛ ضمن این که باید توجه داشت 
که اصرار بیش از اندازه به ثبات نرخ ارز، تولید را دچار مشکل و بسیاری از 
شرکت های تولیدی را با معضلات جدی مواجه کرده است. به گزارش 
مهر، وی با انتقاد از پایین نگه داشتن مصنوعی نرخ ارز که باعث کاهش 
هزینه واردات و سفر به خارج و ایجاد مشکل در صادرات می شود گفت: 
امید می رود که دولت به این موضوع فکر کند و راهکار و چاره اساسی و 
جدی برای نرخ ارز بیندیشد تا هر روز شاهد تصمیمات موردی نباشیم.

...بورس 
بورس به یک قدمی رکورد تاریخی رسید 

شاخص کل بورس، دیروز همراه با رشد قابل توجه قیمت نمادهای بزرگ 
گروه های فلزات اساسی و پالایشی، ۵1۳ واحد رشد کرد و با ثبت رقم 
8877۴ واحد در یک قدمی رکورد تاریخی خود- 8۹۵۰۰ واحد در 1۵ 
دی ۹۲- قرار گرفت. دیروز نماد 7 شرکتِ فولاد مبارکه و فولاد خوزستان، 
پالایش نفت اصفهان، بندرعباس و تبریز، همراه با گسترش نفت و گاز 
پارسیان و صنعتی معدنی گل گهر، در مجموع ۵۰۵ واحد شاخص را بالا 
برد. تحلیلگران، چشم انداز رشد سود شرکت های پالایشی را متاثر از نرخ 
های جدید محصولات و قیمت جهانی نفت، رشد دلار و تثبیت قیمت های 

جهانی کالاهای اساسی را از عوامل رشد شاخص می دانند.
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مصوبه افزایش قیمت نان در آستانه اجرا 
دبیر ستاد تنظیم بازار:تعیین قیمت در تهران با اصناف و در استان ها با استانداران است

انتقادها از قرارداد فروش گاز به شرکت ایرانی- نروژی اوج گرفت 
توکلی: قرارداد غیرقانونی است و باید متوقف شود 

رئیس جمهور با تاکید بر هدفمندشدن حمایت از بخش 
کشاورزی، اظهار کرد: آن چه به عنوان حمایت از کشاورزی 
با خرید تضمینی محصولات وضع شده مربوط به ۲8 سال 
پیش است و امروز که شرایط کشور تغییر کرده، باید این 
سیاست اصلاح و به روز شود.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
ریاست جمهوری، دکتر روحانی  در پنجمین کنگره سراسری 
ــاره به حمایت هــای دولــت از بخش  خانه کــشــاورز، با اش
کشاورزی، بر لزوم رقابت پذیر شدن محصولات کشاورزی 
در منطقه و جهان تاکید کرد. روحانی افزود: بخش کشاورزی 
ما در چهار سال گذشته کار بزرگی انجام داده و تولید 
محصولات کشاورزی را با ۲1 میلیون تن افزایش، از ۹7 
میلیون تن به 118 میلیون تن رسانده است که این افتخاری 
بزرگ برای کشور و کشاورزی ماست. در نتیجه همین تلاش 
ها تراز تجاری محصولات کشاورزی کشور از منفی 8.1 
میلیارد دلار در سال ۹۲ به منفی ۳.۰۹ در سال ۹۵ رسید 
و واردات محصولات کشاورزی کشور نیز از 1۳.۴ میلیارد 
دلار در سال ۹۲ به 7.7 میلیارد در سال ۹۵ رسیده است.
همچنین تمام مطالبات کشاورزان در طرح خرید تضمینی 
گندم سال ۹۶ به ارزش بیش از 11.۵ هزار میلیارد تومان 
برای بیش از 8.8 میلیون تن گندم، پرداخت شده است. ولی 
باید این نکته را مدنظر داشته باشیم که استمرار همیشگی 
پرداخت این رقم فشار زیادی را به بودجه کشور وارد می کند.
رئیس جمهور با اشاره به این که حمایت دولت از بخش 
کشاورزی تنها در بخش خرید تضمینی محصولات نبوده 
و تامین ماشین آلات و تجهیزات کشاورزی، کانال کشی و 

آب رسانی، زه کشی و تبدیل شیوه های آبیاری را نیز شامل 
شده است، اضافه کرد: وعده دولت در تجهیز ۵۰۰ هزار 
هکتار از اراضی خوزستان و ایلام به آبیاری مدرن در حال 
انجام است و ۳1۲ هزار هکتار از این طرح تا پایان امسال 
عملیاتی خواهد شد. همچنین ۴۶ هزار هکتار زمین نیز 
در سیستان و بلوچستان به سیستم های مدرن آبیاری 

تجهیز خواهند شد.
دکتر روحانی بر لزوم هدفمند شدن حمایت از کشاورزی 
تاکید کرد و گفت: آن چه به عنوان حمایت از کشاورزی با 
خرید تضمینی محصولات وضع شده مربوط به ۲8 سال 
پیش است و امروز که شرایط کشور تغییر کرده، باید این 

سیاست اصلاح و به روز شود.
رئیس جمهور اضافه کــرد: برخی محصولات کشاورزی 
جایگاهی فراتر از یک محصول صرف کشاورزی و غذایی 
دارند. گندم از آن جمله است بنابراین باید از تولید آن به هر 
ترتیبی در کشور حمایت شود. اما نکته مهم تر این است که 
باید در تخصیص یارانه ها به بخش کشاورزی تعادل ایجاد 
کنیم تا مردم نیز در تولید و تامین مواد غذایی احساس آرامش 

و امنیت بیشتری کنند.
دکتر روحانی همچنین اظهار کرد: باید از فضای مجازی در 
عرصه توزیع محصولات کشاورزی کمک بگیریم تا با حذف 
واسطه های اضافه، اولا فاصله قیمت محصولات را از تولید 

تاکید رئیس جمهور بر هدفمندشدن حمایت از بخش کشاورزی 

روحانی: سیاست خرید تضمینی محصولات کشاورزی باید اصلاح شود 
تا مصرف کاهش دهیم و در ثانی با نظم بخشیدن به توزیع، 

سود اصلی نصیب تولیدکنندگان شود.
گفتنی است سخنان رئیس جمهور در این جلسه با حاشیه ای 
همراه بود و هنگام سخنان وی، یکی از حاضران، به برزمین 
ماندن مصوبات دولت در حوزه آب در استان چهارمحال و 
بختیاری اعتراض کرد. روحانی نیز بر تلاش در خصوص 

اجرایی شدن این مصوبات تاکید کرد. 


